

中環—梅窩貨物收費表 (2021 年 4 月 1 日起生效)

Freight Rates for Central – Mui Wo Ferry Service

(Effective from 1 April 2021)

渡輪牌照內所列收費 Charges listed in the Ferry Licence	
每立方米 Per cubic metre	港幣 \$ 206.4 元
每輛單車 Per bicycle	港幣 \$ 22.5 元

備註：

1. 體積超過 1.5 立方米或對安全 / 衛生有影響之貨物，本公司有權拒絕運載
2. 貨品收費會根據貨物體積大小及數量多寡之比例計算
3. 攜帶大型物品或貨物的人士只限乘搭普通渡輪
4. 由於早上 9:40 由梅窩開往中環及晚上 8:35 由中環開往梅窩的航班會以高速船行駛，基於高速船航速快，行李架空間較小，因此該等航班會設有額外的貨運服務限制如下：
 - i. 物品必須放置於完整無損的包裝盒內及必須包裝妥當；
 - ii. 不設運載易碎物品及濕貨；
 - iii. 不設運載單車、手推車、鐵車及寵物；
 - iv. 當值碼頭職員有權因應現場之貨運情況而拒絕讓乘客攜帶任何大型物品或貨物登船
5. 如乘客對需要以新渡輪運送的貨物有疑問，請提前致電新渡輪顧客服務電話專線 2131 8181 查詢

Remarks:

1. Sun Ferry reserves the right to refuse any freight items sized over 1.5m³ or with safety/hygienic concerns on board
2. Freight items shall be charged in proportion to the amount and volume
3. Large size items or freight are only allowed to on board ordinary ferries
4. Since the sailing departing from Mui Wo to Central at 9:40am and the sailing departing from Central to Mui Wo at 8:35pm will be operated by fast ferries which the speed is high and the luggage rack on board is small, additional restrictions of freight carriage will be posed as listed below:
 - i. The items must be placed in a complete and undamaged packaging box and must be packaged properly;
 - ii. Fragile items and wet goods are not allowed
 - iii. Bicycles, trolleys, iron carts and pets are not allowed
 - iv. Pier staff reserves the right to refuse passenger(s) to board the vessel(s) with any large size item or freight in accordance with the on-site situation.
5. Should passengers have any inquiries about the carriage of a particular item onboard Sun Ferry, please call our Customer Services Hotline 21318181 in advance.

中環—長洲貨物收費表 (2021 年 4 月 1 日起生效)

Freight Rates for Central – Cheung Chau Ferry Service

(Effective from 1 April 2021)

渡輪牌照內所列收費 Charges listed in the Ferry Licence	
每立方米 Per cubic metre	港幣 \$215.9 元
每輛單車 Per bicycle	港幣 \$23.6 元

備註：

1. 體積超過 1.5 立方米或對安全 / 衛生有影響之貨物，本公司有權拒絕運載
2. 貨品收費會根據貨物體積大小及數量多寡之比例計算
3. 攜帶大型物品或貨物的人士只限乘搭普通渡輪
4. 如乘客對需要以新渡輪運送的貨物有疑問，請提前致電新渡輪顧客服務電話專線 2131 8181 查詢

Remarks:

1. Sun Ferry reserves the right to refuse any freight items sized over 1.5m³ or with safety/hygienic concerns on board
2. Freight items shall be charged in proportion to the amount and volume
3. Large size items or freight are only allowed to on board ordinary ferries
4. Should passengers have any inquiries about the carriage of a particular item onboard Sun Ferry, please call our Customer Services Hotline 21318181 in advance.

橫水渡貨物收費表 (2021 年 4 月 1 日起生效)

Freight Rates for Inter-Islands Ferry Service

(Effective from 1 April 2021)

渡輪牌照內所列收費 Charges listed in the Ferry Licence	
每立方米 Per cubic metre	港幣 \$72-\$89.9 元
每輛單車 Per bicycle	港幣 \$15.3 元

備註：

1. 體積超過 1.5 立方米或對安全 / 衛生有影響之貨物，本公司有權拒絕運載
2. 貨品收費會根據貨物體積大小及數量多寡之比例計算
3. 攜帶大型物品或貨物的人士只限乘搭普通渡輪
4. 如乘客對需要以新渡輪運送的貨物有疑問，請提前致電新渡輪顧客服務電話專線 2131 8181 查詢

Remarks:

1. Sun Ferry reserves the right to refuse any freight items sized over 1.5m³ or with safety/hygienic concerns on board
2. Freight items shall be charged in proportion to the amount and volume
3. Large size items or freight are only allowed to on board ordinary ferries
4. Should passengers have any inquiries about the carriage of a particular item onboard Sun Ferry, please call our Customer Services Hotline 21318181 in advance.